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RESUM REUNIÓ REGIONAL RPMS 27-06-2017 
 

GENERALS 
 
 
ARMILLES, FUNDES i GUANTS ANTITALL 
Sol·licitem informació de l’estat actual del repartiment a la Regió. Ens informen que en 

aquest moment ja esta pràcticament el 90% del material lliurat. Si a algú li falta 
que ens ho faci saber i farem les gestions oportunes. 
 

CALOR ALS VESTUARIS  
En diferents reunions hem tramès les queixes de diferents comissaries en relació a 

que en la zona de vestuaris no hi ha aire condicionat, i per tant els agents han de 

suportar altes temperatures. Tot i saber que la resposta de l’Administració diu que els 

vestuaris no tenen consideració de zona de treball (la qual cosa contradiu la 
legislació de riscos laborals), informem que aquest estiu farem accions en aquesta 

línia, en diferents comissaries de la seva regió. Ho denunciarem !! 
 

PLANIFICACIÓ DEL ROMANENT 
Queixa generalitzada en la planificació de romanent, sistemàticament, en caps de 

setmana i nits, quan en anteriors reunions regionals es van comprometre a que això 

no seria la norma i que seria en poques ocasions. Ens manifesta la Regió que tornarà 

a donar instruccions per tal els casos esmentats siguin els mínims. 

 
FORMACIÓ 
Es sol·licita que es deixi de planificar en dimarts de la setmana de festa després del 

torn de nit, ja que cada vegada és més difícil fer el canvi horari i d’aquesta forma 

actuem de forma traumàtica en el descans dels companys. La Regió informa que està 

treballant en aquesta línia, i traslladar-ho als dimecres; i també tenir en compte si 

l’agent ha finalitzat la setmana de nits. De totes formes si algú es troba de nou en 
aquesta situació que ens ho comuniqui i farem les gestions necessàries.  

 

FULL DE CITACIONS JUDICIALS D’AGENTS INVESTIGATS  

Sol·licitem al personal administratiu, que quan es trobin en aquests casos, que NO 
deixin el full de manera visible a les safates dels escamots. Administració adquireix 

el compromís de fer-ho. 

 
PROBLEMÀTICA EN L’ASSIGNACIÓ DELS LOTS DE HORES EXTRES 
Ens informa la Regió que han quedat unes hores vacants, les quals seran gestionades 

per la mateixa, en breu ens informaran del criteri d’assignació. 
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SITGES 

 
REIXA CLAVEGUERAM PARQUING  
Demanem si s’ha trobat el motiu de les males olors, i quina es la solució. Ens 

informen que revisaran els sifons i les baixants. 

 
Sol·licitem si s’han arreglat les qüestions denunciades davant el Comitè de Seguretat i 

Salut Laboral, en data 24 de març de 2017, en relació a l’escrit registrat i on 

informem de les deficiències detectades, al febrer d’enguany, a la CD de Sitges. 

Restem a l’espera d’una resposta precisa via e-mail d’Administració en relació a tots 

els punts esmentats. 

  
VILANOVA I LA GELTRÚ 

 
BRUTÍCIA A LES PARETS 
Tot i que en anteriors reunions ja ens vam queixar de la brutícia a la comissaria, 

essent de llarg la més bruta de la regió, les parets ja tenen un color gris-negre que 

deixa molt que desitjar d’aquesta “imatge” que volem traslladar a l’exterior. Ens van 

informar que en breu pintarien, cosa que no hem pogut comprovar. La “peixera” és la 

fotografia a tall d’exemple de la comissaria. Ens diuen un altre cop que aquesta 

vegada si que pintaran la comissaria, esperarem uns dies, i si no,... 

 
GOTERA ALS VESTUARIS D’HOMES 
Continuem amb el problema de la gotera, cada vegada que cauen quatre gotes es 

torna a reproduir, sense cap solució per part de l’adm. Hem informat en infinitat 

d’ocasions d’aquesta problemàtica, fins i tot els correus ni es contesten,...  

 

Les podem trobar en tots els sostres de la comissaria (vestidors, ACD,...), ja que hi ha 

múltiples marques d’un color groc-taronja, desagradable a la vista. Ho hem eleva al 

nostre delegat de riscos laborals per tal que ho denunciï al Comitè, i si s’escau, a 

Inspecció de treball, ja que tanta concentració d’humitat pot posar en risc, tant en les 

estructures, com en la proliferació de diferents fongs. Ens informen que tenen aprovat 

un pressupost de 18.000 euros per a solucionar tota aquesta problemàtica. 

 
PORTA D’ACCES AL PÀRQUING 
Ens informen que la canviaran. Ho explicarem amb més detall als brífings. 
 
MARIHUANA AL PÀRQUING 
Fa unes cinc setmanes, es va produir un comís de marihuana a l’ABP, i la única 

actuació que s’ha fet ha estat ficar-la en caixes de cartró, tot i les queixes de males 

olors per part dels agents de l’ABP. El nostre delegat de riscos també ha “pres bona 

nota”. Tenim episodis de puces en altres comissaries, i no ho pensem tolerar. Ens 

informen que faran gestions en breu per traslladar-la a un lloc mes idoni. 

 
HOSPITALET DE LLOBREGAT 

 
CADIRES EN MAL ESTAT 
Denunciem el mal estat de les cadires de la sala, OAC i recepció. Es troben la majoria 

amb la funda bruta, algunes trencades i d’altres amb els reposa braços trencat. Faran 

gestions per a canviar les que estiguin en pitjor estat. 
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PORTA POSTERIOR D’ACCÈS PLANTA 0 (SERVEI)  
S’informarà al brífing, tot i que ja està arreglada en aquests moments. 
 
TANCA D’ACCÈS I SORTIDA DE VEHICLES 
Informarem als brífings de la solució que s’estudiarà. 
  
ASSIGNACIÓ DE VACANCES A USC 
Rebem queixes dels escamots, on no es compleix la Instrucció, ja que l’assignació de 

les vacances obeeix a regles que no estan reflectides explícitament en la mateixa i 

genera una descompensació real, segons rang i tasques, donant-se el fet “d’assegurar 

sempre els millors torns de vacances per les comandaments”, indiferentment de la 

puntuació que aquests tinguin. Aquest fet genera un greuge als agents, i és infructuós 

el fet de tenir-ne més o menys punts, ja que estan supeditats a aquesta roda 

paral·lela de sergents, caporals i responsables. Es revisarà per part de la Regió, per 

tal el fet d’assegurar el comandament no vagi en contra dels agents i aconseguir un 

equilibri per dues bandes.  
 

VILAFRANCA DEL PENEDÈS 
 
MALES PRAXIS EN ASSIGNACIÓ DE VACANCES I AP’S 
Denunciem l’assignació dels períodes de vacances amb la totalitat de les hores. Ens 

trobem que els períodes són incomplerts, i que les hores restants no estan 

planificades. Quan els agents han anat a sol·licitar-les, els han respost que aquestes 

hores tindran el tractament de “PAP’S” i per tant la sol·licitud està subjecta a 

disponibilitat operativa. Deixem clar que això és una il·legalitat manifesta. 
 
Així mateix, en relació als PAP’S, s’incompleix sistemàticament el temps de resposta 

un cop es sol·liciten per l’ATRI, ja que no responen fins a 3-4 dies abans de la jornada 

sol·licitada; quan ho haurien de contestar en set dies hàbils, tal i com diu la norma. 

Una altra il·legalitat en aquesta comissaria. Es trasllada la incidència a 
Suport Regional i serà aquesta oficina qui corregeixi aquestes males praxis. 
 

MARTORELL 
 
PORTA PRINCIPAL D’ACCÈS 
Ens informen que ja han canviat la porta. S’informarà als brífings de quin és l’estat. 
 
CLIMATITZACIÓ 
Ens informen que, ahir dia 26, l’empresa responsable va iniciar el canvi del sistema 
avariat. 
 

ARRO 
 
MANCA DE SEGURETAT I D’ESPAI EN ELS FURGONS  
Els furgons no estan preparats per a portar tot el nou material, amb 
seguretat, que s’ha rebut a les Regions, i això fa, que per exemple es portin més 

unes armes sense l’armer corresponent, o material escampat amb el risc d’impacte 

contra els agents en cas d’accidents, quines són les mesures a implementar? Ens 

informen que estudiaran mesures per tal de minimitzar els possibles danys. 
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“NOVA INSTRUCCIÓ” DE PAP’S PER L’ARRO 
Hem rebut queixes en referencia a la nova “instrucció” de PAP’S d’aplicació a la ARRO 

Metro sud, on es diu als agents que abans de demanar un PAP, es faci uns DAD-32 

adreçat als sergents i en el cas de ser positiu, llavors es faci per l’ATRI.  

Una altra il·legalitat, què és el que es pretén? Pujar l’estadística de PAP’S 

concedits?,... La realitat és la que és, tenim falta d’efectius i el que demanem és que 

siguin transparents i equitatius en l’aplicació de la norma. Informa la regió que no 

esta d’acord amb aquesta directriu i que així ho comunicarà a Suport ARRO. 
 

ABP GAVÀ 
 
INFORMACIÓ RESERVADA UI GAVÀ 
No estem d’acord amb les formes d’investigar de la DAI en el cas de la 
filtració de dades de la UI de Gavà, així ho hem tramès al Conseller, Director 

General, i cap de l’ABP de Gavà. I d’aquesta mateixa forma li transmetem al cap de la 

Regió. Els hi adjuntem l’escrit registrat a tal efecte, document GAV001-2017. Ens 

manifesta el Comissari que s’interessarà pel cas per saber com ha anat tot plegat. 

 
PARQUING SUPERIOR GAVÀ 
Es faran gestions per part de la Regió per a conèixer el motiu del canvi de criteri, i ens 
informaran del mateix. 
 
 

PRAT DE LLOBREGAT 
   
CUSTÒDIA ALS JUTJATS 
Rebem queixes de l’estat en que es realitza els serveis de custòdia als Jutjats del Prat 

de Llobregat, on moltes vegades no hi ha suficients cadires per la quantitat d’agents 

(de diferents cossos policials, moltes vegades). L’espai és reduït i no hi ha aire 

condicionat, amb els problemes que això suposa amb aquestes temperatures tan 

altes. Es farà gestions amb Gerència per indicacions del comissari, per tal s’adeqüi 

l’espai amb més cadires i amb climatització. 
 

VILADECANS 
 
TANCA D’ACCÈS I SORTIDA DE VEHICLES 
S’explicarà als brífings les noves mesures que s’estudiaran per adoptar. 
 

TRÀNSIT 
 
DUBTES ALHORA D’APLICAR LES NOVES TAXES 
Sol·licitem que informin de quins seran els encarregats de cobrar les citades taxes que 

s’establiran en breu. Ens manifesten que han consultat amb la Divisió de Trànsit i de 

moment no hi cap instrucció nova. 
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